

Iconographia Plantarum of Herbarium of Central Botanical Garden of NAS of Belarus (MSKH)

Kuzmenkova S.M.*, Nosylovsky O.A.***, Zubarev A.V.*, Brel N.G.*

* The Central Botanic Garden of the NAS of Belarus
Minsk, str. Surganov, 2в, 220012, Republic of Belarus, hbc@bas-net.by

** National Center of Information Resources and Technologies of the NAS of Belarus
Minsk, str. Academicheskaya, 25, 220072, Republic of Belarus

The original digital images of 700 species and cultivars wild-growing and cultured vascular plants from 420 genera belonging to 115 families are prepared as a result of performance of projects "[Botanical collections of Belarus](#)" and "[Plants of Belarus](#)" (Ministry for Protection of the Environment and Natural Resources - Central Botanic Garden of the NAS of Belarus, 2000-2003). A choice of images is carried out under Latin and Russian names of families/genus or genus. The size of images is 300x225 and 667x500 pixels.

The used software: Microsoft Internet Information Server 5.0, Microsoft Access 97, Microsoft ODBC, PHP4.0, recommended browser Microsoft Internet Explorer.

Images are accessible at the address: <http://hbc.bas-net.by/plantae/iconographia.php>.

At support of the Ministry of Natural Resources and Environmental Protection of the Republic of Belarus

Iconographia Plantarum Гербария Центрального ботанического сада Национальной академии наук Беларуси (MSKH)

Кузьменкова С.М.*, Носиловский О.А.***, Зубарев А.В.*, Брель Н.Г.*

* Центральный ботанический сад НАН Беларуси
220012, г. Минск, ул. Сурганова, 2в, hbc@bas-net.by

** Национальный центр информационных ресурсов и технологий НАН Беларуси
220072, г. Минск, ул. Академическая, 25

В результате выполнения проектов "[Ботанические коллекции Беларуси](#)" и "[Растения Беларуси](#)" (Минприроды - ЦБС НАН Беларуси, 2000-2003) собраны оригинальные цифровые изображения 700 видов и сортов дикорастущих и выращиваемых сосудистых растений из 420 родов, принадлежащих к 115 семействам. Выбор изображений выполняется по латинским и русским названиям семейств/родов или родов. Размер изображений 300x225 и 667x500 пикселей.

Использованное программное обеспечение: Microsoft Internet Information Server 5.0, Microsoft Access 97, Microsoft ODBC, PHP4.0, рекомендуемый браузер Microsoft Internet Explorer.

Изображения доступны по адресу: <http://hbc.bas-net.by/plantae/iconographia.php>.

При поддержке Министерства природных ресурсов и охраны окружающей среды Республики Беларусь